

RU-MØTE

REFERAT

20.12.2017

MØTETYPE	RU-møte, telefonmøte
MØTELEDER	Iver Melby
PROTOKOLLFØRER	Hanne Fevik
DELTAKERE	Iver Melby og Øystein Heggelund Dahl (NESK), Anders Simensrud og Marius Kjøsberg (NVK), Sven Tore Kittelsen (NPK), Lars Farnes og Nils B Skaar (NBK), Sverre Andersen (NGK), Arthur Aune (NISK) Det deltok ingen representanter fra NMLK og NWK Elisabeth Kallevig (FKF) var forhindret fra å delta på møtet.

Iver ønsket velkommen til møtet.

SAK 25/17

REFERAT FORRIGE MØTE

DISKUSJON	Godkjent pr mail ved utsendelse. Ingen øvrige kommentarer
-----------	---

SAK 26/17

MANDAT FOR ARBEIDSGRUPPE UTTREKK DATA

DISKUSJON	Forslag om presisering ift kvalitetssikring av data mot NKK.	
KONKLUSJONER	Mandat oppdateres	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Mandat oppdatert med kulepunkt knyttet til kvalitetssikring sendes på høring til RU. FKF orienteres i ettertid	Marius Kjøsberg	snarest
Klubbene tilskrives med oppfordring til å komme med kandidater til arbeidsgruppen.	Sekretær sender ut oppfordring.	Kandidater gis innen medio januar.

SAK 27/17

REGELENDRING NM LAG, HVA GJØRES INN MOT FKF TINGET

DISKUSJON		
Det er ønske om at RU er enige om et forslag i forkant av Fuglehundtinget 2018.		
KONKLUSJONER	Saken settes på agenda til januarmøte 18.1.18	
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Klubbene bes i forkant av januarmøtet diskutere de tre ulike tilsendte forslagene.	alle	Målsetting om enighet 18.1.

SAK 28/17

FELLES AVLSRÅD. HVA ØNSKER RU GJØRES MED DETTE?

DISKUSJON		
Jørgen Krabbedal har trukket seg som leder av FA, og det har ikke vært noe stor aktivitet i FA siste halvår.		
KONKLUSJONER	FA tas opp til diskusjon på møtet i januar. Forslag; En RU repr har ansvar for FA, og kaller inn raseklubbenes representanter ved behov. RU styrer aktivitetsnivået ved behov. Endringer avsjekkes mot eksisterende mandat.	

GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Klubbene bes vurdere aktuelle kandidater til å lede FA	Alle	18.1.17

SAK 29/17 **EVT SAKER TIL DOMMERKONFERANSE I JANUAR.**

KONKLUSJONER	Ingen saker som innbefattes av RUs arbeid
--------------	---

SAK 30/17 **ORIENTERING FRA ARBEIDET I LAVLANDSKOMITEEN V/ANDERS**

DISKUSJON		
Anders Simensrud orienterte om arbeidet i lavlandskomiteen, og ingen saker innbefattes av RUs arbeid.		
KONKLUSJONER		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER

SAK 31/17 **UTSTILLINGER 2019**

DISKUSJON		
RU har ingen kommentarer til oversendte datoer for utstillinger 2019		
KONKLUSJONER		
GJØREMÅL	ANSVARLIG	TIDSFRISTDATOER
Utstillingskomiteen får beskjed om at datoer for utstillinger 2019 er godkjent	Sekretær	Snarest

SAK 24/17 **EVENTUELT**

DISKUSJON		
<p>Informasjonsbrev fra FKF v/Elisabeth Kallevig ble gjennomgått. Vedr tildeling av CACIT, så oppfordres raseklubbene til å søke et sterkere samarbeid med de lokale SU. Vedr rekruttering av eksteriørdommere, så vil RU få tilbakemelding med et forhåpentligvis konkret forslag fra FKF i løpet av første kvartal.</p> <p>NPK samarbeider med de øvrige nordiske landene om å høyne status på nordiske matcher og lurer på om dette kan være aktuelt å jobbe for samlet. NPK lager et notat som beskriver arbeidet som er gjort til nå, og sekretær sender ut mail til klubbene og ber om en tilbakemelding innen 18.januar.</p> <p>Møtedatoer for 2018 blir distribuert primo januar.</p> <p>Neste møte; Garder kurs og konferansesenter, torsdag 18.1.17., kl 1200</p>		